
آغاز طرح رایگان پایش سلامت رانندگان 
تاکسی در مراکز بهداشتی و میادین اصلی شهر

اصفهان – فایزه مرادیان: مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت 
پایش سلامت  رایگان  آغاز طرح  از  اصفهان  تاکسیرانی شهرداری  بر 

رانندگان تاکسی در میادین اصلی شهر اصفهان خبر داد.
به مناسبت  کرد:  اظهار  خبر  این  اعلام  با  پرورش  محمد 
و  مدیریت  سازمان  اسلامی،  انقلاب  پیروزی  سالگرد  چهل وششمین 
نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان با همکاری دانشگاه علوم پزشکی 
و مراکز بهداشت شماره یک و دو، نسبت به اجرای طرح ویژه پایش 

سلامت رانندگان تاکسی شهر اصفهان اقدام کرده است.
وی افزود: این طرح از بیست ویکم بهمن ماه به مدت یک هفته 
همه روزه از ساعت ۸:۰۰ تا ۱۱:۰۰ علاوه بر تمام مراکز بهداشتی، در 

میادین احمدآباد، بزرگمهر، انقلاب، آزادی و جمهوری اجرا می شود.
شهرداری  تاکسیرانی  بر  نظارت  و  مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
این طرح شامل تست  ارائه شده در  اینکه  خدمات  اعلام  با  اصفهان 
قند خون، بررسی چربی خون، اندازه گیری فشار خون و مشاوره تغذیه 
و سلامت است، گفت: برای تمام رانندگان، پرونده سلامت به صورت 
برخط در نزدیک ترین مرکز بهداشت به محل سکونت آن ها تشکیل 
خواهد شد تا در صورت نیاز، برای بررسی های بیشتر و درمان، به مراکز 
تخصصی ارجاع شود.وی گفت: علاوه بر پایش سلامت عمومی رانندگان، 
سازمان تاکسیرانی با همکاری مراکز بهداشت یک و دو، طرح غربالگری 
سرطان روده و سینه را نیز در دستور کار قرار داده است که این طرح 
ویژه تمام رانندگان )بانوان و آقایان( و خانواده های آن ها اجرا خواهد 
شد و بیش از ۲۰ هزار نفر از رانندگان تاکسی و سرویس های مدارس 

را شامل می شود.

 محدودیت های انرژی، باعث تأخیر 
در تحویل محصولات به مشتریان شده است

اصفهان – معصومه قاسمی: یونس حمزوی مدیر فروش داخلی 
شرکت فولاد مبارکه با اشاره به اینکه محدودیت های انرژی معمولا در 
فصول تابستان وزمستان برصنایع کشور اعمال می شود، گفت: متاسفانه 
در سال جاری علاوه بر محدودیت در فصل تابستان، محدودیت انرژی 
در فصل زمستان نیز در زمانی زودتر و با شدت بیشتر از سال های 
گذشته اعمال شده که این موضوع فرآیند تولید فولاد مبارکه را علیرغم 
پیش بینی های انجام شده و ذخیره سازی آهن اسفنجی و تختال، بیش 

از گذشته تحت تاثیر قرار داده است.
یونس حمزوی مدیر فروش داخلی شرکت فولاد مبارکه با اشاره به 
اینکه محدودیت های انرژی معمولا در فصول تابستان وزمستان برصنایع 
کشور اعمال می شود، گفت: متاسفانه در سال جاری علاوه بر محدودیت 
در فصل تابستان، محدودیت انرژی در فصل زمستان نیز در زمانی زودتر 
و با شدت بیشتر از سال های گذشته اعمال شده که این موضوع فرآیند 
تولید فولاد مبارکه را علیرغم پیش بینی های انجام شده و ذخیره سازی 

آهن اسفنجی و تختال، بیش از گذشته تحت تاثیر قرار داده است.
مدیر فروش داخلی فولاد مبارکه افزود: با توجه به محدودیت های 
شدید انرژی میزان قابل توجهی از ظرفیت در نواحی تولیدی کاسته 
شده است به گونه ای که هم اکنون بخشی از خطوط تولیدی با کمتر از 

۵۰ درصد ظرفیت عملیاتی مشغول فعالیت هستند.
حمزوی شرایط به وجود آمده را عامل مواجه شدن این شرکت با 
مشکلاتی در اجرای تعهدات و تحویل به موقع سفارشات به مشتریان 
دانست و پیش بینی کرد با ادامه این روند، تاخیر در تولید و تحویل 

محصول به مشتریان به صورت فزاینده ای افزایش یابد.
و  شده  ایجاد  تعهدات  به  پاسخگویی  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
جلوگیری از بروز تبعات ناشی از آن در صنایع پایین دستی خاطرنشان 
کرد: پیگیری های لازم جهت کاهش عرضه محصولات در بورس کالا در 

ماه های پایانی سال در حال انجام است.

 تاکید بر راه اندازی مدول جدید 
تصفیه خانه فاضلاب فولادشهر

مدیرعامل  مشترک  نشست  در  قاسمی:  معصومه   – اصفهان 
آبفای استان اصفهان و مسئولان شهرستان لنجان بر راه اندازی مدول 

جدید تصفیه خانه فاضلاب فولادشهر تاکید شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در این نشست 
قدیمی ترین  از  یکی  به عنوان  فولادشهر  فاضلاب  تصفیه خانه  گفت: 
تصفیه خانه های کشور از سال ۱۳۵۱ با یک مدول ۵۰هزار نفری به 
روش تصفیه برکه تثبیت راه اندازی شده است و طرح توسعه آن نیز 
در  آزمایشی  به صورت  گذشته  ماه  که  شد  عملیاتی  سال ۱۳۹۷  از 
مدار بهره برداری قرار گرفت. ناصر اکبری گفت: فاز جدید تصفیه خانه 
فولادشهر با ظرفیت تصفیه فاضلاب جمعیتی معادل ۱۰۰ هزار نفر در 
شبانه روز به روش تصفیه لجن فعال و لاگون هوادهی همراه با حذف 
ازت و فسفر طراحی و اجرا شده است.وی با اشاره به این که هم اکنون 
جمع آوری  شبکه  تحت پوششخدمات  فولادشهر  مردم  درصد   ۱۰۰
فاضلاب قرار دارند گفت: از ۲۱ هزار انشعاب فاضلاب نصب شده در این 
شهر ۱۹هزار و ۱۰۰ انشعاب به مشترکین خانگی با آحاد ۵۷هزار و ۸۰۰ 
واحد مسکونی اختصاص دارد.در نشست مذکورکه نماینده مردم لنجان 
در مجلس شورای اسلامی، فرماندار لنجان، رئیس شورای اسلامی و 
مدیرعامل شرکت عمران فولادشهر نیز حضور داشتند همچنین در 
خصوص سرعت بخشیدن به اجرای طرح نهضت ملی مسکن و تفاهم 

های مربوط به آن بحث و تبادل نظر شد

 پیشرفت ۷۰ درصدی 
اجرای پروژه های حیاتی برق در خوزستان

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با اشاره به پیشرفت 
میانگین ۷۰ درصدی پروژه های حیاتی این شرکت، گفت: با وارد مدار 

شدن این پروژه ها شبکه پایداری در تابستان خواهیم داشت.
پیک مصرف  از  عبور  برای  نیرو  وزارت  کرد:  اظهار  اسدی  علی 
تابستان ۱۴۰۴ پروژه های متعددی )۱۴ مگاپروژه( را تعریف کرده که 
سهم شرکت برق منطقه ای خوزستان ۳۱ پروژه از مگاپروژه هفتم است 
که معادل ۱۹.۷ درصد پروژه های تعریف شده وزرات نیرو در این بخش 
است.وی با بیان اینکه تاکنون پروژه فاز اول پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت 
فلسطین )نصب موبیل در پست کیانپارس( وارد مدار شده و پروژه خط 
باغملک به صیدون نیز نهایی شده است، عنوان کرد: عملیات اجرایی 
سایر پروژه ها نیز در دست اجرا است و با پیشرفت میانگین ۷۰ درصدی، 

در موعد مقرر وارد مدار خواهند شد.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان اضافه کرد: همه توان 
فنی و عملیاتی شرکت به کار گرفته شده تا این پروژه های حیاتی قبل از 

شروع پیک وارد مدار شوند و پایداری شبکه افزایش پیدا کند.
اسدی بیان کرد: این ۳۱ پروژه با توجه به آنالیز شبکه طراحی و 
در حال احداث هستند و با تکمیل آن ها ضریب اطمینان شبکه افزایش 
پیدا خواهد کرد و مانند تابستان سال جاری در تابستان ۱۴۰۴ نیز برق 

پایداری به مشترکین تحویل داده خواهد شد.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در 

استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارند.
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شهرداری منطقه یک در یک اقدام مثبت برای احیای 
از یک دهه تصرف  بیش  زمینی که  حقوق عمومی، قطعه 
شده بود را با دستور مقام قضایی، در محله آبک آزادسازی 

و به محدوده حریم عمومی شهر بازگرداند.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، بهمن 
آزاد سازی  ناحیه سه منطقه یک گفت:  ابره دری شهردار 
این زمین با توجه به اهمیت حفاظت از حقوق شهروندان، با 
همکاری نهادهای مختلف انجام و بیش از ۲ هزار مترمربع 
مسیر  در  شکیبایی  خیابان  انتهای  آبک  محله  در  زمین 

کوهنوردی کلکچال آزاد شد. 
بازگرداندن فضاهای  و  احیای حقوق عمومی  برای  از تلاش شهرداری  نمادی  فوق   اقدام  اینکه  به  اشاره  با  وی 
عمومی به شهروندان است گفت: با همراهی مقام قضایی و تلاش همکاران ما در شهرداری، این زمین که مدت ها تحت 
تصرف یک شرکت بوده، به حریم عمومی بازگشت و امیدواریم این تغییر بتواند به بهبود کیفیت مسیرهای کوهنوردی 

این منطقه کمک کند.

مشاغل  و  صنایع  ساماندهی  شرکت  مدیرعامل 
دستفروشی  و  بساط گستری  ممنوعیت  از  تهران  شهر 
کتاب فروشان در خیابان انقلاب اسلامی در محدوده میدان 

انقلاب تا چهارراه ولیعصر)عج( خبر داد.
و  به گزارش روابط عمومی شرکت ساماندهی صنایع 
طرح  اجرای  به  اشاره  با  اقوامی پناه  مجتبی  شهر،  مشاغل 
ساماندهی و رفع سد معبر کتاب فروشان و بساط گستران از 
۲۵ بهمن ماه اعلام کرد: این شرکت با همکاری شهرداری 
محور  این  در  بساط گستری  از  ممانعت  به  اقدام   ۶ منطقه 

کرده است.
وی همچنین از احداث یک بازار موقت برای انتقال دستفروشان خبر داد و گفت: زمینی به مساحت ۵۰۰ مترمربع 

برای این بازار پیشنهاد شده است. 
مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر در پایان خاطرنشان کرد: تاکنون ۸۴ دستفروش کتاب در این 

محدوده شناسایی شده اند و بازار موقت جدید با ۱۰۰ غرفه برای استقرار آنها در حال آماده سازی است.

 احقاق حقوق عمومی با آزادسازی قطعه زمینی 
در محله آبک

 ممنوعیت بساط گستری کتاب فروشان 
در خیابان انقلاب

مدیرکل راه و شهرسازی بوشهر گفت: دولت چهاردهم در سفر رئیس 
هزار۵۰۰   ۳۹ با  مصوبه  چهار  استان  این  به  وزیران  هیان  اعضای  جمهور 
بخش  در  ساختی  زیر  پروژه های  در  گشایش  برای  اعتبار  ریال  میلیارد 

راههای ارتباطی و خط آهن شیراز- بوشهر اختصاص داد.
استان  شهرسازی   و  راه  رسانی  واطلاع  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
محور  تکمیل  شامل  مصوبات  این  داشت:  اظهار  کشوریان   اصغر  بوشهر، 
اتصال  برای  بوشهر،  استان  در  تخته  کنار  به  دالکی  کوهستانی  بزرگراهی 
به کریدور شمال به جنوب با عمر ۱۰ سال است که هنوز عملیات اجرایی 

آن به پایان نرسیده است.
دالکی  ادامه داد: مسیر جاده  بوشهر  استان  راه و شهرسازی  مدیرکل 
و  است  فارس  و  بوشهر  های  استان  ورودی  دروازه  عنوان  به  کنارتخته   –
به  و  است  خطرناکی  و  تند  پیچ های  دارای  مسیر  بودن  کوهستانی  بدلیل 
دلیل ترافیک بالا همواره شاهد حوادث ترافیکی که برخی از آنها منجر به 

مرگ افراد می شود در این مسیر هستیم.
این  برای  دولت  توسط  ریال  میلیارد  هزار   ۲۰ گفت:  کشوریان 
ریال  میلیارد  هزار   ۱۰ میزان،  این  از  که  است  شده  مصوب  پروژه 
محل  از  ریال  میلیارد  هزار  کشور، شش  بودجه  و  برنامه  سازمان  توسط 
در  مولدسازی  از طریق  نیز  ریال  میلیارد  هزار  و چهار  استانی  اعتبارات 

می شود. تأمین  استان 
وی بیان کرد: احداث باند دوم محور ارتباطی جم – فیروزآباد به طول 
۳۴ کیلومتر از مهمترین و راهبردی ترین محورهای ارتباطی جنوب کشور 
افزایش  ترانزیت کالاو مسافر  روان سازی در  با هدف  به شمار می رود که 

ایمنی و تکمیل شبکه بزرگراهی در دست اجرا ست.

 ۹ فیروزآباد   – جم  محور  کیلومتر   ۳۴ کل  از  گفت:  کشوریان 
است  اعتبار  تامین  نیازمند  و  باقیمانده  بوشهر  استان  در  آن  کیلومتر 
میلیارد  هزار  چهار  بوشهر  به  جمهور  رئیس  استانی  سفر  در  که  بود 
میلیارد  هزار  دو  که  شد  تصویب  جاده  این  دوم  باند  احداث  برای  ریال 
دو  و  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  توسط  اعتبار  میزان  این  از  ریال 
و   ۱۴۰۴ سال های  در  استانی  اعتبارات  محل  از  ریال  میلیارد  هزار 

یافت. خواهد  اختصاص   ۱۴۰۵
این  در  کرد: همچنین  اظهار  بوشهر  استان  و شهرسازی  راه  مدیرکل 
بوشهر  راه آهن  برای  ریال  میلیارد  هزار   ۱۰ چهاردهم  دولت  هیات  سفر 
از صندوق  رهبری  معظم  مقام  استجازه  محل  از  که  کرد  مصوب  شیراز   -

توسعه ملی در سال های ۱۴۰۳ تا ۱۴۰۴ تأمین می شود.
بوشهر  استان  ساحلی  نوار  بزرگراهی  کریدور  توسعه  باره  در  کشوریان 

و  یکهزار  طول  به  کشور  جنوب  ساحلی  نوار  بزرگراهی  کریدور  کرد:  بیان 
۸۵۰ کیلومتر است که از بندر گواتر سیستان و بلوچستان آغاز و بعد از گذر 
منتهی  شلمچه  مرز  و  خوزستان  استان  به  بوشهر  و  هرمزگان  استان های  از 

می شود.
در  کشور  جنوب  ساحلی  نوار  بزرگراهی  کریدور  طول  افزود:  وی 
از  کیلومتر   ۳۲۸ تاکنون  که  است  کیلومتر   ۳۹۰ بوشهر  استان  محدوده 
آن  کیلومتر   ۶۲ تنها  و  رسیده  برداری  بهره  به  استان  این  در  محور  این 

است. باقی مانده 
مدیر کل راه و شهرسازی استان بوشهر گفت: در این سفر برای این 
چهار  میزان  این  از  که  شد  مصوب  ریال  میلیارد   ۵۰۰ و  هزار  پنج  پروژه 
هزار میلیارد ریال از محل سازمان برنامه و بودجه کشور و یکهزار و ۵۰۰ 

میلیارد ریال از محل اعتبارات استانی تأمین خواهد شد.
شبکه  توسعه  در  مهم  نقشی  اعتبارات  این  کرد:  بیان  کشوریان 
حمل ونقل و بهبود زیرساخت های استان بوشهر دارد و اجرای این طرح ها 
بهره برداری  به  تا در موعد مقرر  قرار می گیرد  به طور مستمر مورد نظارت 

برسند.
استان  به  چهاردهم  دولت  و  جمهور  رئیس  استانی  سفر  چهارمین 
سال  ماه  بهمن   ۲۵ و   ۲۴ پنجشنبه  و  چهارشنبه  روزهای  در  که  بوشهر 
فشرده  و  پرشمار  بازدیدهای  و  افتتاح ها  با  اینکه  ضمن  شد  انجام   ۱۴۰۳
برکت های دیگری هم داشت  و  استان خیر  این  برای مردم  بود  ای همراه 
و  میلیارد  شش  و  تومان  میلیارد   ۷۶۴ میلیارد  هزار   ۵۳ مجموع  در  که 
این  جمله  از  مصوبه   ۳۱ قالب  در  تسهیلات  و  اعتبار  دلار  میلیون   ۷۱۴

رهاوردها است.

اصفهان – فایزه  مرادیان: علی ربیعی، دستیار اجتماعی رئیس جمهور 
با دیگر  در بازدید از شرکت فولاد مبارکه گفت: دو موضوع فولاد مبارکه را 
این  توسعه ای  طرح های  آنها  از  یکی  که  می کند  متمایز  صنایع  و  شرکت ها 
مجموعه است که خوشبختانه با مدیریت آقای طیب نیا و تیم فنی خوب ایشان 
در مسیر درستی قرار دارد. منحنی اکثر صنایع بزرگ کشور پس از مدتی رو 
به افول می رود و یکی از مشکلات ما به حساب می آید، اما در فولاد مبارکه 
چنین نیست و نه تنها منحنی فعالیت های این شرکت رو به افول نیست، بلکه 
مدام و با طراحی های جدید رو به بالا می رود و این یک حُسن است چراکه 

زنجیره آن رو به گسترش است.
شرکت  از  بازدید  در  رئیس جمهور  اجتماعی  دستیار  ربیعی،  علی 
فولاد مبارکه اظهار کرد: فولاد مبارکه از جهات مختلفی یکی از افتخارات 
و  اقتصاد  رشد  در  مجموعه  این  سهم  است؛  فخر  قابل  کاملًا  و  کشورمان 
صنایعی  کشورها  از  بسیاری  در  است.  توجه  قابل  بسیار  نیز  کشور  صنعت 
صنایع  اصطلاحاً  و  می کشند  خود  دنبال  به  را  صنایع  سایر  که  هستند 
پیشران یا کشانه ای هستند که ارزش و اهمیت فولاد مبارکه از این منظر 

در کشور ما بسیار بالاست.
زیادی  اهمیت  از  نیز  مبارکه  فولاد  اشتغال زایی  میزان  افزود:  وی 
از  حجم  چنین  بخواهیم  اگر  حاضر  حال  در  که  به طوری  است،  برخوردار 
اشتغال را در کشور ایجاد کنیم باید صنایع زیادی را با سرمایه گذاری های 
کلان به وجود آوریم؛ دو موضوع فولاد مبارکه را با دیگر شرکت ها و صنایع 
این مجموعه است که  توسعه ای  آنها طرح های  از  متمایز می کند که یکی 
مسیر  در  ایشان  خوب  فنی  تیم  و  طیب نیا  آقای  مدیریت  با  خوشبختانه 
به  رو  مدتی  از  پس  کشور  بزرگ  صنایع  اکثر  منحنی  دارد.  قرار  درستی 
افول می رود و یکی از مشکلات ما به حساب می آید، اما در فولاد مبارکه 
نیست،  افول  به  رو  این شرکت  فعالیت های  منحنی  نه تنها  و  نیست  چنین 
بلکه مدام و با طراحی های جدید رو به بالا می رود و این یک حُسن است 

چراکه زنجیره آن رو به گسترش است.
با آن  امروز  مبارکه که من  فولاد  نشان کرد: حُسن دیگر  ربیعی خاطر 
آشنا شما و متوجه شدم که به طور کارشناسی و علمی روی آن کار می کنند، 
حوزه مسوولیت های اجتماعی این شرکت است؛ اولین رکن این حوزه در هر 

و  است  عزیزشان  خانواده های  و  مجموعه  آن  کارکنان  به  توجه  مجموعه ای 
آقای  همکاران  که  ارزشمندی  فعالیت های  و  دانش افزا  اقدامات  خوشبختانه 
طیب نیا در فولاد مبارکه در راستای مسوولیت های اجتماعی و محیط پیرامون 

خود انجام داده اند، اقدامات متمایز و قابل تقدیری است.

و  مالی  منابع  از  جنوب  نفت خیز  مناطق  ملی  شرکت  مدیرعامل 
ضریب  گفت:  و  برد  نام  نفت  صنعت  ناجی  به عنوان  جدید  فناوری های 
درصد   ۲۰ از  روز  دانش  از  استفاده  با  می توان  را  نفتی  مخازن  بازیافت 

کنونی به حدود ۲۹ درصد رساند.
جنوب  خیز  نفت  مناطق  ملي  شرکت  عمومي  روابط  گزارش  به 
تولید  »افزایش  تخصصی  نشست  در  پیرامون  ابراهیم  شانا،  از  نقل  به 
اینکه  به  اشاره  با  پتروتک  همایش  سومین  در  گاز«  و  نفت  دانش بنیان 
این  در  است،  بالایی  بسیار  درصدي  که  کشور  نفت  درصد   ۷۵ حدود 
شرکت  این  کرد:  اظهار  است،  توجه  قابل  و  می شود  تولید  شرکت 
و  خانگی  مصارف  برای  که  را  کشور  نیاز  مورد  گازهای  از  مقداری 

می کند. تأمین  می شود،  استفاده  نیروگاه ها  سوخت 
در  تولیدی  گاز  از  زیادی  بخش  متأسفانه  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
مخازن  به  گاز  تزریق  سهم  و  می شود  مصرف  نیروگاهی  و  خانگی  بخش 
ملی  شرکت  تدوین شده  برنامه  اساس  بر  کرد:  تصریح  است،  اندک  نفتی 
نیاز  مخازن  به  گاز  فوت مکعب  میلیارد   ۳.۵ روزانه  تزریق  به  ایران  نفت 
البته  یابد،  افزایش  درصد   ۶ حدود  متوسط  طور  به  ثانویه  ذخایر  تا  است 
این ۶ درصدی که گفته می شود بر اساس برآوردهایی است که با توجه به 

مدل سازی هایی که داشته ایم و مطالعات دیگر به آن رسیده ایم.
ثانویه وابسته به تزریق گاز  استحصال ذخایر 

به عنوان  اینکه  بیان  با  مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب 
کسی که این میدان های را مطالعه کرده ام، ذخایر ثانویه و بازیافت ثانویه 

بسیار بدبینانه برآورد شده اند، بیان کرد: اگر تمهیدهای لازم فراهم شود، 
بر  باشیم.  داشته  ثانویه  ذخایر  به عنوان  را  قابل توجهی  ذخایر  می توانیم 
اساس آمار، مقدار زیادی از ذخایر نفت ما منوط به استحصال ذخایر ثانویه 

و وابسته به همین تزریق گاز است.
درجا  نفت  بشکه  میلیارد   ۴۰۰ به  نزدیک  اینکه  به  اشاره  با  پیرامون 
در مخازن تحت مدیریت مناطق نفت خیز جنوب وجود دارد که این مقدار 
نفت قابل استحصال با ضریب بازیافت ۲۰ درصد برآورد شده است، تصریح 
از  استفاده  و  رایج شده  دنیا  فناوری هایی که در  توسعه  با  رو  این  از  کرد: 

افزایش دهیم. بازیافت را  آنها می توانیم ضریب 
اینکه  بر  تأکید  با  جنوب  نفت خیز  مناطق  ملی  شرکت  مدیرعامل 

درصد   ۲۹ حدود  به  و  دهیم  افزایش  اصولی  را  بازیافت  ضریب  می توانیم 
با وجود طول  زیادی داریم که  از سوی دیگر، میدان های  افزود:  برسانیم، 

عمر بالایی که دارند، هنوز اطلاعات مان از آنها کم است و ناشناخته اند.
منابع مالی و فناوری های جدید ناجی صنعت نفت 

داریم،  زمین  زیر  در  عظیمی  ظرفیت  هنوز  اینکه  بیان  با  پیرامون 
استفاده  کاهش  و  تجدیدپذیر  انرژی های  از  استفاده  سمت  به  دنیا  اما 
کنیم،  تلف  وقت  نمی توانیم  بنابراین  می رود،  فسیلی  سوخت های  از 
می توانند  جدید  فناوری های  و  مالی  تأمین  اصلی  عامل  دو  کرد:  اظهار 
برداشت  ازدیاد  سبب  که  فناوری هایی  باشند.  نفت  صنعت  نجات دهنده 
همچنین  کنند،  حل  را  گاز  تزریق  مشکلات  و  شوند  نفت  بازیافت  و 

دهند. افزایش  را  تولید  شدت  که  فناوری هایی 
دنیا  بهره دهی،  و  تولید  افزایش  خصوص  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
پیشرفت های زیادی کرده است و ما نیز باید از این فناوری ها بهره برداری 
استفاده  به  هنوز  داریم،  که  بالقوه ای  ظرفیت های  وجود  با  گفت:  کنیم، 

عملی و گسترده از این فناوری ها نرسیده ایم.
مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب از صنعت نفت به عنوان 
پیشران اقتصادی کشور نام برد و با بیان اینکه باید از ظرفیت های موجود 
کرد:  اظهار  کرد،  استفاده  کشور  توسعه  و  اقتصادی  رشد  در  تسریع  برای 
شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب در زمینه تولید بار اول در سال ۱۴۰۳ 
واگذار کرده  است که  نیز  را  اول  بار  تولید  قرارداد   ۲۵ برتر شده و حدود 

مجموع ارزش این قراردادها حدود ۴ هزار میلیارد تومان است.

شهر  مدارس  مدیران   HSE زیست  محیط  و  ایمنی  سلامت،  سمینار 
تهران با حضور رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران روز یکشنبه ۵ 

اسفند ۱۴۰۳ در دانشگاه بقیه الله )عج( برگزار شد.
شهر  بحران  مدیریت  و  پیشگیری  سازمان  عمومی   روابط  گزارش  به 
تهران، علی نصیری رئیس سازمان برای برگزاری مانور مشترک با مدارس 
برای  بیمارستان ها  و  مدارس  ایمنی  افزود:  و  کرد  آمادگی  اعلام  پایتخت 
و  هستند  شهر  آرامش  نماد  بیمارستان ها  است.  اهمیت  حائز  بسیار  ما 

برای  مرکز  دو  این  ایمن سازی  پس  می دهند.  پرورش  را  فکر  هم  مدارس 
ما اهمیت دارد.

سازی  ایمن  کارگاه  به  تهران  می کنم  ادعا  من  داد:  ادامه  نصیری 
تبدیل شده است. در این دوره، حدود ۸۵ گود رفع خطر شده است، ایمنی 
۱۶ هزار ساختمان بزرگ را تعیین تکلیف کردیم، ایمنی معابر، بوستان ها، 
دارد. وی خاطرنشان  قرار  کار  در دستور   ... و  آبنماها، شریان های حیاتی 
امروز  داد.  آموزش  کودکان  به  مدارس  در  را  سلامت  و  ایمنی  باید  کرد: 
دیگر نباید مدرسه ای آتش بگیرد یا حوادث برقی رخ دهد و دانش آموزی 
از پله سر بخورد. نباید جان عزیزی در اثر سهل انگاری و مسائل پیش پا 

افتاده گرفته شود.
سید سجاد موسوی مدیر ایمنی، سلامت و محیط زیست سازمان نیز 
اداره کل  و  تهران  بین شهرداری  پروژه مشترک  اجرای  راستای  گفت: در 
آموزش و پرورش استان تهران ۲ هزار و ۸۰۰ مدرسه دولتی شهر تهران 
مورد بررسی قرار گرفت و قرار است طی سه روز دوره های آموزشی برای 
ایمنی  به  مربوط  مسائل  با  بیشتر  تا  کنیم  برگزار  مدارس  همان  مدیران 

شوند. آشنا 
در  بار  اولین  برای   HSE افزار  نرم  یک  تولید  به  اشاره  با  موسوی 
کشور گفت: این یک نرم افزار تخصصی است که مدیران مدارس می توانند 

وضعیت ایمنی خود را در آن گزارش کنند.
برق،  ایمنی  مانند  مباحثی  روزه  سه  سمینار  این  در  وی  گفته  به 
تشریح  مدارس  مدیران  برای  عمومی ایمنی  موضوعات  و  نشانی  آتش 

می شود.
بیان  سمینار  این  در  هم  بهداشت  دانشکده  رئیس  شکوه  حسین 
آنجا  بچه ها  وقت  یک سوم  و  ماست  فرزندان  دوم  خانواده  مدرسه  داشت: 
سپری می شود. بنابراین ایمنی در مدارس از اهمیت بالایی برخوردار است.
به قرارداد بین شهرداری و آموزش و پرورش گفت: فاز  با اشاره  وی 
اول و مطالعاتی این پروژه ۹ ماه طول کشید و براساس آن ۲۲ چک لیست 
افزار  نرم  بار   ۲۰ آماده و ۶۰۰ سوال طراحی شد. در مرحله عملیاتی هم 
شد   معلوم  اساس  براین  داشت:  اعلام  نتایج  درباره  شکوه  گردید.  روز  به 
قابل   HSE وضعیت ۲۰ درصد مدارس دولتی در ۶۰ درصد استانداردهای 
 ۴۲ و  متوسط  ۵۲ درصد  بالا،  ریسک  دارای سطح  ۶ درصد  نیست.  قبول 

درصد پایین بوده است.
سید رضا میرزاده معاون متوسطه اداره آموزش و پرورش شهر تهران 
هم در سخنانی با تاکید بر توجه به توسعه پایدار از فعالان عرصه نوسازی 
دانش  و  مدارس  و سلامت  ایمنی  موضوعات  به  مدارس خواست  تجهیز  و 

آموزان هم توجه کنند.

رهاورد سفر دولت در بخش راهسازی بوشهر، گشایش محورهای ارتباطی و تکمیل راه آهن

دستیار اجتماعی رئیس جمهور در بازدید از شرکت فولاد مبارکه:

طرح های توسعه ای فولاد مبارکه با مدیریت و تیم فنی خوبشان در مسیر درستی قرار دارد 

افزایش ضریب بازیافت مخازن نفتی با استفاده از دانش روز

تاکید بر ایمنی مدارس و آموزش ایمنی برای دانش آموزان
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